



蒙古包帐篷搭建说明书

INSTRUCTIONS FOR TENT CONSTRUCTION IN YURTN YURT

您好，感谢您购买我们的帐篷！

HELLO, THANK YOU FOR BUYING OUR TENT



蒙古包整体结构

OVERALL STRUCTURE OF YURT



蒙古包产品细节图

YURT PRODUCT DETAILS

整个蒙古包包含帐篷、外袋、地钉、风绳、主杆、门杆和安装说明书

THE WHOLE YURT INCLUDES TENT, OUTER BAG, GROUND NAIL, WIND ROPE, MAIN POLE, DOOR POLE AND INSTALLATION INSTRUCTION

01

如何搭建你的营地帐篷

HOW TO BUILD YOUR CAMP TENT



步骤1

首先打开帐篷袋、把帐篷产品以及配件摆放好、清点是否遗漏物品。

First of all, open the tent bag, place the tent products and accessories, and check whether there are missing items.



步骤2

把帐篷平铺在地上、找到门的位置, 然后旋转、让它面向你想要的方向。

Lay the tent flat on the ground, find the location of the door, and then rotate it so that it faces in the direction you want.

01

如何搭建你的营地帐篷

HOW TO BUILD YOUR CAMP TENT



步骤3

拿出小地钉, 把防潮底布拉紧, 地钉钉在鸡眼扣上。

Take out the small nails, tighten the moisture-proof bottom cloth, and nail the ground nail on the chicken eye buckle



步骤4

依次将风绳绑于风绳口处。

Tie the wind rope to the wind rope mouth in turn.

01

如何搭建你的营地帐篷

HOW TO BUILD YOUR CAMP TENT



步骤5

组装中心撑杆,找到帐篷的顶部中心,将杆子向上推,直到它垂直。

Assemble the center pole, find the top center of the tent, and push the pole up until it's vertical.



步骤6

V字型门杆取出,进入帐篷,把V字型顶部的金属钉放到门框顶部,穿过门上的匹配孔。

Take out the V-shaped door pole, enter the tent, put the metal nail on the top of the V-shaped door frame, and pass through the matching hole of the canvas on the door

01

如何搭建你的营地帐篷

HOW TO BUILD YOUR CAMP TENT



步骤7

然后把两边的杆子固定到帐篷门两侧，直到把它直立起来。
(门的两边有杆子固定的地方)

SThen fix the poles on both sides to both sides of the tent door until it stands up



步骤8

把黑色的防雨帽戴在帐篷外面V字架的尖顶上。

Put a black rain cap on the top of the V-frame outside the tent.

01

如何搭建你的营地帐篷

HOW TO BUILD YOUR CAMP TENT



步骤9

风绳对称拉紧、相间50厘米的位置依次将地钉45度倾斜于地面并调节风绳位置。

The wind rope is symmetrically tightened, and the ground nail is inclined 45 degrees to the ground in turn at the position of 50 cm between phases and the position of the wind rope is adjusted.



步骤10

查看所有的地钉和风绳有没有摆放齐全，并调整风绳的张力使帐篷和图片的一样。

Check whether all the ground nails and wind ropes are in place, and adjust the tension of the wind rope to make the tent the same as the picture

01

如何搭建你的营地帐篷

HOW TO BUILD YOUR CAMP TENT



步骤11

蒙古包帐篷有一块拉上拉链的防潮布，想要拆卸，你可以直接拉开围绕帐篷底部的2个拉链从前面拉至后面。

The yurt tent has a moisture-proof cloth with a zipper. If you want to remove it, you can directly pull the 2 zippers around the bottom of the tent from the front to the back



步骤12

把帐篷布从帐篷侧边卷起来。

Roll the wallpaper out of the tent.

01

如何搭建你的营地帐篷

HOW TO BUILD YOUR CAMP TENTENT



步骤13

卷起来的帐篷布用橄榄扣把它牢固。

The rolled up tent cloth was fastened with olive clasps.



步骤14

卷起来的蒙古包帐篷就和图片上是一样的效果。

The rolled up yurt tent has the same effect as the picture.

02

如何收起你的蒙古包帐篷

HOW TO PACK UP YOUR YURT TENT



步骤1

首先把中心撑杆小心的拆下来。

First, carefully remove the center strut.



步骤2

取下V字型门框架, 如图所示把绳子解开。

Remove the V-shaped door frame and untie the rope as shown.

02

如何收起你的蒙古包帐篷

HOW TO PACK UP YOUR YURT TENT



步骤3

拆下来的主撑杆和V型门框架放入收纳袋里。

Put the removed main strut and v-door frame into the storage bag.



步骤4

帐篷周围的地钉一一拆除,放入地钉袋子里。

Remove the ground nails around the tent one by one.

02

如何收起你的蒙古包帐篷

HOW TO PACK UP YOUR YURT TENT



步骤5

拆下来的帐篷布铺平,防潮布朝上,两边对折到中间折起来,折叠的越小越好。

The tent cloth is flattened, the moisture-proof cloth is upward, the two sides are folded in half to the middle, and the smaller the folding, the better.



步骤6

最后,所有帐篷物品放入帐篷袋,拉紧拉链,储存在干燥的地方,方便您下次野营旅行。

Finally, all tent items are out into the tent bag, zipped up, stored in a dry place for your next camping trip.

03

帐篷的维护和清洁

MAINTENANCE AND CLEANING OF TENTS

日常维护须知：

Maintenance instructions

- 1: 帐篷的布料一定要保持完全的干燥，不能让帐篷潮湿存放超过48小时，否则霉菌会影响帆布导致永久性的小黑点。

The cloth of the tent must be kept completely dry, and the tent should not be kept moist for more than 48 hours, otherwise mold will affect the canvas and cause permanent small black spots.

- 2: 帐篷布上已经浸湿了一种抗真菌剂和防水胶，可有效使用60周（也就是一年），超过这个时间的帐篷，需要更新清洁使帐篷更加干净透明话可以联系我们。

The canvas of the tent has been soaked with an antifungal agent and waterproof glue, which can be used effectively for 60 weeks (that is, one year). If the tent exceeds this time, it needs to be renewed and cleaned to make the tent more clean and transparent. If you can contact us.

- 1: 如果帐篷没有正确维护和受到不均匀的力量会最终导致损坏，想要保持帐篷良好的性能就要从平时的维护做起，使帐篷更加舒适使用次数长。

If the tent is not properly maintained and subjected to uneven forces, it will eventually lead to damage. In order to maintain the good performance of the tent, it is necessary to start from the usual maintenance to make the tent more comfortable and use for a long time.

日常清洁须知：

Cleaning instructions

为了您的利益，请尽可能保持布料清洁，并在创建污渍和痕迹时清除，灰尘和干泥最好在帐篷干燥后用干净的硬质毛刷刷掉。

For your benefit, please keep the cloth as clean as possible and remove stains and traces when creating them. Dust and dry mud should be brushed off with a clean hard brush after the tent is dry.

当处理真菌/霉菌时，使用软刷或海绵加大量的水。

When dealing with fungi / molds, use a soft brush or sponge with plenty of water.

只能使用专门的帐篷清洁产品来清除难以清除的污渍，其他化学物质可能会导致帐篷的损坏。

Only special tent cleaning products can be used to remove stains that are difficult to remove. Other chemicals may cause damage to the canvas.

04

拉链/寿命

ZIPPER / LIFE

拉链维护:

Zipper maintenance

帐篷上的拉链有时会承受极端的压力，这是由风和错误的帐篷设置或人或物体会造成损坏、为了防止对拉链的损坏，

Zippers on tents can sometimes withstand extreme pressure, which is caused by wind and damage caused by incorrect tent settings or objects. In order to avoid damage to the zipper, we suggest that:

我们建议: 1: 在搭帐篷之前, 请把所有的拉链拉上。

Please zip up all the zippers before setting up the tent.

2: 小心搬运。

Handle with care.

3: 在条件允许的情况下偶尔可以使用硅树脂或者润剂涂抹。

If conditions permit, silicone resin or China Resources agent can be used occasionally.

4: 在搭帐篷之前, 请确保您的拉链正常工作, 因为使用后的帐篷是不保修的。

Before setting up the tent, please make sure your zipper works properly, because the tent after use is not guaranteed.

寿命须知:

Life maintenance

帐篷的寿命很大程度上取决于露营的条件、空气污染、紫外线辐射、天然污垢（鸟粪、沙子、盐水）和家庭污垢

The life of the tent depends largely on the conditions of camping, air pollution, ultraviolet radiation, natural dirt (bird manure, sand, salt water) and

（烹饪时留下的污渍、葡萄酒、防晒霜）都有可能限制您的帐篷使用寿命。

household dirt (cooking stains, wine, sunscreen) can limit the life of your tent

为了保持您的帐篷防水性和延长其寿命后多次的使用, 日常维护很重要, 布料的外部可以重新处理, 市场上有很

In order to keep your tent water resistant and extend its life for many times, daily maintenance is very important. The outer surface of canvas can be reprocessed, and it is very important t

多很好的防水喷雾。

n the market What a good sealer, of course we also sell anti glue fabrics

06

售后服务

ZIPPER / LIFE

一、关于产品

About products

因屏幕色差，手工量尺误差等因素所造成的产品相关情况，请以实物为准，不作为退换货理由。

Due to screen color difference, manual measurement error and other factors caused by the product related situation, please take the real object as the standard, not as a reason for return

二、售后说明

After sales description

按照正常的保养，且不是被台风或者其他的不可抗力或者错误的储存和使用，质保期间，出现非人为原因的结构处断裂与脱落、预埋连接件及五金件松脱、拼板处开裂、非人为漆面问题可提供相应服务。

According to the normal maintenance, and not by typhoon or other force majeure or wrong storage and use, during the warranty period, non-human causes of structural fracture and fall off, embedded connectors and hardware loose, panel cracking, non-human paint problems can provide corresponding services

Washing instructions

产品名称：酒店露营帐篷

Product name: hotel camping tent

结构材料:镀锌钢管/樟子松实木(不易生锈/防腐/韧性)

Structural material: galvanized steel pipe/solid wood of sylvestris sylvestris (not easy to rust/anti-corrosion/toughness)

配件:不锈钢螺丝/五金材料钢/拉绳用户专用外接/SBS拉链

Accessories: stainless steel screws/metal steel/pull rope user special external connection /SBS zipper

天幕材料:特殊Oxford/帆布涂层防水压力(WP5000mm)以上 紫外线(UA98%)阻燃美国(CPAI-84)/防霉/防蚊

Tent and roof material technology: special Oxford/ canvas coating waterproof pressure (WP5000mm)

The above ultraviolet (UA98%) flame retardant American (CPAI-84)/ mildew/mosquito

使用和清洁注意事项:使用帐篷时注意通风，定期清洁帐篷，先用 高压水枪清洗，再用专用帐篷清洗机清洗10分钟，再用高压水枪清洗

Cautions for use and cleaning:Pay attention to ventilation when using tents,and clean tents regularly.Cleaning should be done with a high-pressure water gun first,then with a special tent cleaner for 10 minutes and then with a high-pressure water gun.

洗涤说明



MADE IN CHINA